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Адрес AGI Glaspac 
HSIL- Packaging Product Division 
14, 2nd Floor 
Vasawani Mansions, Opp. K C College, Churchgate 
400020 Mumbai 
PoBox Churchgate

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
High-quality glass containers to meet the stringent and demanding quality standards for the packaging needs of Food, Pharmaceuticals, Soft Drinks,
Spirits, Beer, Wine, and other

Leading Container Glass Manufacturers

AGI glaspac has been designing and manufacturing glass bottles and jars for over 49 years, and we’re still leading the way when it comes to quality,
flexibility, and innovation. We have a wide range of general sale glass containers for the food, pharmaceutical, and beverage markets, many available
from stock.

We also have our own in-house design team offering a complete service for your bespoke glass packaging, from initial concept to manufacture and
decoration; and because we pride ourselves on our flexible approach we feel at home working with niche products as well as with big brands
worldwide.

Company Profile of AGI Glaspac

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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